
Från: Fredrik Olofsson [mailto:olofsson@mail.com]
Skickat: den 26 april 2016 22:42
Till: Funktionsadress Receptionen <receptionen@bollebygd.se>
Ämne: Enkel fråga till Lars-Erik Olsson,KF 28/4-16

I antagandehandlingen för Öster om Skräddargårdshöjd (15/3-12) står det,citat "Ambitionen är att tillkommande
 byggnader utförs med en energieffektiv byggnadsteknik och att hustyper väljs och anpassas efter den delvis
 branta terrängen" slut citat.

På företaget ASES,AB Svenskt klimatneutralt boende's hemsida står det att citat,"2012 augusti, Detaljplan i
 Bollebygd för 40 villor med ASES är nu godkänd i Bergadalspark" slut citat.

Så min fråga till samhällsbyggnadsnämndens ordförande Lars-Erik Olsson är =

Hur många ASES villor är byggda och hur många är under byggnation?

Fredrik Olofsson (C)
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